

Referat fra SKRK Bestyrelsesmøde d. 16.06.2025.

Til stede: Rikke A, Rikke S, Lene, Martin, Marianne, Randi og Mette

Afbud: Nadia

1. Godkendelse af dagsorden

- a. Godkendes uden kommentarer

2. Godkendelse af referat fra 8. maj

- a. **Overdækning af mødding:** Kommunen har godkendt stativ med overdækning til møddingen. Travbanen har en sponsoraftale med nogle der laver presenning, og de har også nogle som kan hjælpe med at bygge det. De kigger ind i det sammen med Martin.
- b. **hastighedsbegrænsninger på Flyvej** Lene har ikke hørt mere fra Kommunen vedr. hastighedsbegrænsninger på Flyvej. Hun følger op.
- c. **Kontrakter:** Alle skal i CHR og have kontrakter. Martin har styr på det, og behøver ikke hjælp.
- d. **Lys på fiberbanen.** Der er ingen afklaring.
- e. **Dronefilm.** Skal vise det rideskolen har at byde på. Kan også sendes til kommunen i forhold til branding af Skive. Rikkens bror skal komme én eller to dage for lave optagelserne. Rikke og Marianne går sammen og planlægger dette, de kommer med et oplæg til Martin. Det skal være en gang til september.

3. Orientering v/daglig leder

- a. Tanja skal til optagelsesprøve på onsdag, der er de væk hele dagen. Stalden skal vaskes ned i sommerferien hvor vi får brug for mange ekstra hænder til fejning og strøgelse i vaskede bokse. Martin overvejer om der skal kalkes.

4. Orientering v/formand

- a. SIS. Vi er kommet på den prioriterede liste hos SIS både til vandingsanlæg og til lys i staldene. Pengene udbetales dog først i det nye år, og Martin tager fat i SIS om vi kan lave en ordning så vi kan komme igang før, da problemet er ret presserende. Hvis det ikke lykkes, skal vi overveje at søge fonde til det.

5. Orientering v/kasserer

- a. Det går overordnet godt med økonomien. Vi er lidt bag efter sidste år, men der mangler flere ting, fx er sponserpenge endnu ikke kommet ind.
- b. Lene tager fat i Nadia vedr. sponsorene. Der skal herefter takke mail ud til alle sponsorer. Forslag til at printe det på pænt papir og køre ud med det. Det er der enighed om er en god idé. Det arbejdes der videre på.

6. Elevskolen/Underviser/Heste:

- a. Efter gennemgang af data på, hvor meget elevhestene går, står det klart, at der er udfordringer med at flere af elevhestene ikke går ret mange timer. Der er heste som kun kan rides af ganske få, og det belaster de andre heste. Der er midler til det, og der ledes efter nye heste, det er dog fortsat svært at finde gode heste til elevskolen.

7. Oprydning i stalden

- a. Der skal holdes orden i stalden (jakker mv.) Martin tager den videre, og ser på hvad der kan gøres, så de ansatte kan have skiftetøj hængende uden det bliver overfyldt.

8. Rengøring af rytterstuen

- a. Venneforeningen har efterspurgt at rytterstuen kommer på rengøringslisten igen. Fx hver 14. dag. Bestyrelsen er enig i at rengøring af rytterstuen skal prioriteres igen. Mette der gør toiletter rent, er umiddelbart ikke interesseret i flere timer, men hun ser nærmere på det og vender retur.

9. Engbrandbægere

- a. Vi skal være obs. på deadline for at rydde arealerne for Engbrandbægere d. 30/6 – også på fællesarealerne. Lene laver et opslag til opstalderne om, at de skal rydde egne folde. Marianne og Mette laver en dag, hvor alle kan hjælpes ad, lige som sidste år, og hvor vi spiser sammen efterfølgende. Marianne og Mette aftaler dato som også kan komme med i Nyhedsbrevet.

10. Flytte banen ved vejen

- a. Det vil være fantastisk for både stævneryttere og alle andre, hvis vi kan få flyttet opvarmningsbanen nede ved Flyvej, så den kommer op mod den stor fiberbane. Mette undersøger hvilke fonde der er at søge. Hun tager fat i Martin vedr. info til en ansøgning.

11. Folde ved stenhuggeren

- a. Foldene bag fiberbanen skal op at køre igen. Der mangler strøm på dem. Dette skal der være en plan for. Martin er på den.

12. 50-års jubilæum

- a. Der er enighed om at der skal gøres noget, og der arbejdes videre på det.

13. Stævnespring og stævne ipad (musik)

- a. Vi mangler en ipad til udendørs baner for at kunne spille musik. Der er andre forhold end til indendørs stævner. Lene undersøger om hun kan finde ud af noget.

14. Stævne hvad gør vi?

- a. Det er en stor udfordring der ikke kommer hjælpere nok til afvikling af stævnerne. Det er både før under og efter. Det har været særlig tungt til de sidste to stævner. Langt det meste hviler på stævneudvalg og på personalet. Der går rigtig meget tid ifb. planlægning. Der er for mange opgaver på for få, og det bliver en dårlig oplevelse for alle. Hvis vi fortsat skal kunne afvikle stævner i Skive Rideklub, skal der findes en løsning, så folk kommer og hjælper.
- b. Det besluttet at næste bestyrelsesmøde dedikeres til denne udfordring, og Venneforeningen inviteres med. Mette inviterer dem.